

## Travel History Declaration

### Flight Details

Flight Number:	Flight Date:	Departure Airport:	Arrival Airport:
----------------	--------------	--------------------	------------------

### Customer Details

Surname	First / Given Names
---------	---------------------

The Hong Kong SAR Government has introduced comprehensive entry requirements for passengers who have visited specific places and are ending their journey in Hong Kong. There are also strict documentation requirements for passengers who are transiting in Hong Kong from overseas countries and Taiwan. Please complete this declaration form in order for us to accept you for travel. One form is required per customer. Forms for minors under the age of 18 years can be completed and signed by a parent or legal guardian.

#### Section 1

- I am transiting through Hong Kong from an overseas country or Taiwan
- Hong Kong is my final destination and I have travelled to or transited through overseas places in the past 14 days
- Hong Kong is my final destination and I have only travelled to Chinese mainland (except Guangdong Province) or Macao SAR in the past 14 days
- Hong Kong is my final destination and I have only travelled to Guangdong Province (Chinese mainland) in the past 14 days
- Hong Kong is my final destination and I have only travelled to Taiwan in the past 14 days

Travellers may be subject to severe penalties for failing to provide, or knowingly or recklessly providing false or misleading information in relation to these requirements. Cathay Pacific also reserves its right to refuse future carriage under the General Conditions of Carriage.

### Declaration:

I hereby declare that I have completed this declaration form truthfully and to the best of my knowledge.

Signature	Passport or HK ID card number
Customer Name (please print)	

### Privacy Notice:

We will use the Personal Data provided under this declaration to verify whether you meet the requirements imposed by the Hong Kong SAR Government for entry into Hong Kong. The provision of Personal Data is required for the above purpose, and if you fail to supply the necessary information, we will not be able to accept you for travel. The Personal Data you provide may be disclosed to the Hong Kong SAR Department of Health and other Government bureaux/departments or relevant parties for the purpose mentioned above if required.

For more information on how we handle your Personal Data and how to exercise your data privacy rights, please consult our Privacy Policy available at [https://www.cathaypacific.com/cx/en\\_HK/legal-and-privacy/customer-privacy-policy.html](https://www.cathaypacific.com/cx/en_HK/legal-and-privacy/customer-privacy-policy.html).

I have read and accept the Privacy Notice

Signature
-----------

I consent to Cathay Pacific retaining a copy of the documents required for transit through Hong Kong or inbound travel to Hong Kong which, indicate my health conditions, for the purposes of ensuring that I meet the requirements imposed by the Hong Kong SAR Government for entry into Hong Kong.

I acknowledge that I may withdraw my consent by submitting a request to [dpo@cathaypacific.com](mailto:dpo@cathaypacific.com).

Signature
-----------

## 外遊紀錄申報表

### 航班資料

航班編號：

航班日期：

離境機場：

入境機場：

### 乘客資料

姓氏：

名字：

香港特別行政區政府已就曾到訪指定高風險地區的到港人士，實施全面的最新入境要求。以及就從海外國家和台灣登機前往香港的過境人士，實施嚴格的文件要求。請你填寫這份申報表，讓我們能接受你登機。每位乘客必須填寫一份表格。未滿 18 歲的未成年旅客，可由同行家長或法定監護人代為填寫並簽署作實

#### 第一部分

- 我是從海外國家和台灣登機前往香港的過境人士；
- 香港是我的最終目的地，而我在過去 14 天曾到訪或過境任何海外地區
- 香港是我的最終目的地，而我在過去 14 天只曾到訪中國內地(廣東省以外地區)或澳門特別行政區
- 香港是我的最終目的地，而我在過去 14 天只曾到訪中國廣東省
- 香港是我的最終目的地，而我在過去 14 天只曾到訪台灣地區

如旅客沒有遵從提供資料的要求，或明知或罔顧實情地提供虛假或具誤導性的資料，可被判處罰款，國泰航空亦有權保留根據“一般運輸條款”，在未來行使拒絕運輸的權利。

#### 聲明：

本人僅此聲明說本人所知所信，在本申報表上所填寫的各項資料均屬正確、完備和真實。

簽署

護照或香港身份證號碼

乘客名字 (請以正楷填寫)

#### 私隱注意事項：

我們收集你在這份申報表提供的個人資料，將用作核實你符合香港特別行政區政府所頒布的入境要求。就上述目的，你必須向我們提供你的個人資料；如你未能提供申報表上要求的資料，我們將未能接受你登機。你所提供的個人資料，在上述所指的目的是有需要情況下，可能會向香港特別行政區衛生署、其他政府決策局 / 部門或相關機構披露。

如欲了解我們如何處理你的個人資料，以及你如何行使你的資料及私隱權利詳情，請瀏覽我們的客戶私隱政策：  
<https://www.cathaypacific.com/cx/zh-HK/legal-and-privacy/customer-privacy-policy.html>

我已閱讀並接受私隱政策：

簽署

我同意國泰航空保留有關香港過境或入境要求的文件副本，以表明我的健康狀況，以確保我符合香港特別行政區政府對入境的要求。我理解我可以向 [dpo@cathaypacific.com](mailto:dpo@cathaypacific.com) 提交申請，撤回我的同意。

簽署